

INFLUENZA

SINGAPORE (18 August 1990). — Sporadic cases of influenza B were diagnosed regularly up to May. Since then, the number of influenza A cases has increased without, however, an increase in the incidence of acute respiratory diseases. Both the H3N2 and H1N1 subtypes of influenza A viruses have been detected.

ZIMBABWE (20 August 1990). — Influenza A(H3N2) and influenza B viruses were isolated during an outbreak which started in the second half of May. Influenza A predominated during the outbreak which caused unusually severe and prolonged clinical manifestations.

Health administrations are reminded that the telegraphic address **Epidnations Geneva (Telex 415 416, Fax 791 07 46)** should be used for all notifications to WHO of communicable diseases under international surveillance and other communications under the International Health Regulations. The use of this specially allocated telegraphic address will ensure that the information reaches the responsible Unit with minimum delay.

GRIPPE

SINGAPOUR (18 août 1990). — Des cas sporadiques de grippe B ont été diagnostiqués régulièrement jusqu'en mai. Depuis lors, le nombre de cas de grippe A s'est accru, mais sans accroissement de l'incidence des affections respiratoires aiguës. Les sous-types H3N2 et H1N1 du virus grippal A ont été décelés.

ZIMBABWE (20 août 1990). — Des virus grippaux A(H3N2) et B ont été isolés lors d'une flambée qui a débuté au cours de la seconde quinzaine de mai. La grippe A a prédominé pendant cette flambée, qui a provoqué des manifestations cliniques d'une gravité et d'une durée inhabituelles.

Il est rappelé aux administrations sanitaires que l'adresse **Epidnations Genève (Télex 415 416, Fax 791 07 46)** doit être utilisée pour l'envoi à l'OMS de toute notification de maladies transmissibles sous surveillance internationale ainsi que toute autre communication concernant l'application du Règlement sanitaire international. L'utilisation de cette adresse, spécialement prévue à cet effet, permet au service responsable de recevoir les informations dans les plus brefs délais.